
Generalforsamling 
Torsdag den 5. oktober 2023 på Biersted Aktivitetscenter 

22 deltagere, der indledningsvis spiste gule ærter. 

Dagsorden: 

Punkt 1: Valg af stemmetællere. Valgt blev Maren Fuglsang, Lisbeth Nielsen, Kurt Ottesen 

Punkt 2: Valg af dirigent: Jens Anton Nielsen 

Punkt 3: Bestyrelsens beretning. Aflagt af formanden, Ingerlise Frederiksen: 

”Foreningen har 20 aktive medlemmer, 2 passive og 3 æresmedlemmer. Tilbagegangen i medlemstal 

tærer på foreningens økonomi. Sådan er det i de fleste foreninger. Vi har fra bestyrelsen deltaget i et 

møde i DGI med det formål at få lavet en kalender, så foreningernes arrangementer ikke overlapper 

hinanden, da det er de samme dansere, der deltager de forskellige steder. 

Forrige år måtte generalforsamlingen vedtage, at der kun behøvede være 3 medlemmer i 

bestyrelsen, da det var umuligt at få valgt flere. Det har givet meget arbejde for de 3 

bestyrelsesmedlemmer, så jeg håber, det lykkes at få valgt fem i år. 

Saltum folkedansere har besøgt os i februar, og vi var på besøg hos dem senere. Det var rigtigt 

hyggeligt. Vi har holdt juleafsluting med god stemning og har haft fælles danseaften blandt 

Jammerbugt folkedanserforeninger. Det er Tranums tur til at holde denne fællesdans i år, hvis det er 

muligt. I januar 2024 skal vi igen på besøg i Saltum. 

Forårsfesten i Nolshallen var på alle måder en stor succes. Jonna havde lavet et godt program, og 

Arthur og Kim leverede god musik. Vi fik megen ros fra mange af danserne. Tak til de medlemmer, 

der bagte lagkager. 

Vi søgte Norlys om og fik en donation til musikanlæg til brug, når vores opvisningshold er ude 

omkring og ikke kan regne med, at Arthur kan spille. Jonna har lavet et danseprogram, så det passer 

til et vekslende antal dansere ved opvisningerne, og Hanna har indspillet Arthurs musik. I foråret og i 

august gav vi opvisning på Brovst Friplejehjem. Det er en nydelse at se det fine hjem. Desuden har vi 

danset på Birkelse Plejehjem og for Birkelses pensionistklub. For 2. gang deltog vi med dans i 

Internationale Festival, der i år blev holdt i Kildeparken i Aalborg.” 

Punkt 4: Regnskab. Aflagt af Lone Andersen: 

”Der har været en formuenedgang. Vi har til dækning af lønninger i år, men det vil knibe næste år på 

grund af faldende kontingent”. 

Ingerlise: ”Hvis vi fastholder nuværende medlemskontingent, så får vi et underskud. 

Ove Eriksen: ”Gavebudgettet er løbet løbsk”.  

Kurt Ottesen: ”Skal vi lave en vejledende afstemning om fortsatte gaver”?. 

Det var der stemning for, og ved håndsoprækning gik alle ind for, at gaver afskaffes. 

Bodil Nielsen: ”Får vi betalt ved opvisninger”?. 

Lone: ”Ja, og derfor er det vigtigt, at vi har vores hjemmeside”. 

Punkt 5: Indkomne forslag: Der var ingen forslag. 



Punkt 6: Valg af op til 4 bestyrelsesmedlemmer. Formanden Ingerlise Frederiksen var på valg og 

frabad sig genvalg. 15 medlemmer blev foreslået til bestyrelsen, men ingen af dem modtog valg. 

Derefter udspandt der sig en diskussion om medlemmernes hjælp til bestyrelsen, og Ove påtog sig at 

lave en ”køreplan” for, hvem der skal svabre gulvet efter dansen om torsdagen. 

Bodil Nielsen indvilgede i at gå i bestyrelsen på den betingelse, at der kunne nyvælges mindst en 

mere. Lisbeth Nielsen lod sig derefter også vælge og pointerede, at hun gerne vil hjælpe med det 

praktiske i bestyrelsen, men kun som menigt bestyrelsesmedlem. 

Bodil: ”Men hvis ingen vil være formand, er vi lige vidt”. 

Under pres og med løfte om opbakning fra medlemmerne og valget af en fuldtallig bestyrelse lod 

Ingerlise sig genvælge. Hun takkede for det forløbne års samarbejde i bestyrelsen og takkede 

medlemmer, der flittigt møder op og hjælper. Desuden takkede hun leder og spillemand og 

æresmedlemmer for fortsat at komme til arrangementer.  

Det blev nævnt, at det kan komme på tale at vælge et par medlemmer til at udføre opgaver i 

forbindelse med arrangementer. Ingerlise vil gerne fortsat tage sig af forårsfesten i Saltum. 

Punkt 7: Valg af 2 suppleanter. På valg var Doris Andersen og Ove Eriksen. Doris ønskede ikke 

genvalg. Ove genvalgtes som 1. suppleant. Eskild Eskildsen blev nyvalgt. 

Punkt 8: Valg af to revisorer. På valg var Eskild Eskildsen og Mitzi Svendsen. Begge genvalgt. Valg af 

en revisorsuppleant. På valg var Bodil Nielsen, men da hun kom i bestyrelsen, kunne hun ikke vælges. 

Rise Ørtoft valgtes i stedet. 

Punkt 9: Valg af Fanebærer, fanevagt og suppleanter. På valg var Bjerno Gregersen, der blev genvalgt 

som fanebærer, og Henning Andersen, der ikke ønskede genvalg som fanevagt. Nyvalgt fanevagt blev 

Jens Anton Nielsen. Villy Frederiksen genvalgtes som suppleant. 

Punkt 10: Eventuelt. Ingen indlæg. 

Bestyrelsen har konstitueret sig med Ingerlise Frederiksen som formand, Bjerno Gregersen som 

næstformand, Lone Andersen som kasserer, Bodil Nielsen og Lisbeth Nielsen som menige 

bestyrelsesmedlemmer. 

 


